
Tisztelt Klubvezetők! Kedves Barátaim! 

 

Az elnöki megbízatásomról 2017. december 31-ei hatállyal ezúton lemondok. 

 

Indoklás: 

Hosszabb idő óta érlelődött bennem az a gondolat, hogy lemondok az elnöki 

posztról, most jutottam el a végleges döntéshez.  

Ebben az évben teljes értékű munkát nem tudtam végezni, részben a balesetem, 

részben a magam lelassult tempója miatt. Nem volt elég energiám odafigyelni, 

szervezni, dokumentálni és menedzselni a megye lovaséletét, az általam – a 

magamtól - elvárt szinten. A klubokkal való kapcsolattartást sikertelennek érzem, 

nincs kölcsönös információ közöttünk. A szakágakkal nem tudtam úgy foglalkozni, 

ahogy azt egy elnöktől magam is elvárnám, sok esetben a fogathajtás miatt nem 

tudtam részt venni fontos versenyeken, a döntőkön. 

Az MLSZ és a szakágak terveivel, elképzeléseivel - különösen a szabadidős szakág 

jövőbeni tevékenységével - sem tudtam azonosulni. A megyék szerepét is másként 

ítéli meg a szövetség vezetése, mint ahogy én azt képviseltem. 

Úgy gondolom a 8 éves titkári és 6 éves elnöki munkámat mindig becsülettel, 

lelkesedéssel végeztem, nyugodt szívvel gondolok vissza az eltelt 33 évre, melyet a 

lovassport valamelyik szintjén eltöltöttem! 

Megfáradtam és belefáradtam az elnöki munkába, lelkesedés és hit nélkül már nem 

tudom vállalni ezt a feladatot! 

Kérem, fogadjátok el az indokaimat! 

 

 

Békéscsaba, 2017. december 27. 

        

Üdvözlettel: 

        

 

Szabó Zsuzsa, BMLSZ elnök 


